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Wicepremier Mateusz Morawiecki przedstawił w Sejmie informację o zadaniach i zakresie działania

Ministerstwa Rozwoju oraz priorytetach resortu na pierwsze półrocze 2016 roku. Wynika z niej

jednoznacznie, że nie można już dłużej kontynuować obecnego modelu gospodarczego. Zdaniem

Wicepremiera mieliśmy wzrost poprzez import kapitału zagranicznego i poprzez prywatyzację, model ten

jest pułapką średniego rozwoju. 

  

 

Zdaniem wicepremiera, nasza pozycja przez ostatnie 25 lat to ciągłe zadłużanie banków, gospodarstw

domowych i pogłębianie długu. Obecny rząd podjął decyzję  dokonania stosownych zmian, żeby nie

brnąć w tą pułapkę. Potrzebne jest wprowadzenie mechanizmów, które muszą być wypracowane w pełnej

zgodzie, poprzez deregulację i uwalnianie przedsiębiorczości, szczególnie małej i średniej. 

 

Chodzi o wprowadzenie zasady więcej własności polskiej w polskich rękach. Pierwszym z filarów na

których ma być oparta zmiana jest aktywizacja dostępnego kapitału, który jest zgromadzony przez

przedsiębiorców, jego uwolnienie ma polegać na zachęceniu do inwestycji. 

Kolejnymi elementami na których ma być oparty rozwój jest impuls środków Unii Europejskiej, które

stanowią bardzo tani mechanizm pobudzenia przedsiębiorczości. Uruchomione i zreorganizowane mają

być programy kredytowe ze szczególnym uwzględnieniem dla inteligentnych specjalizacji. Ministerstwo

oczekuje, że zwrot dla przedsiębiorców będzie na poziomie od 5 do 10 procent. 

 

Ponadto - zdaniem Wicepremiera - należy postawić na celowe fundusze zamknięte. Uruchomiona

zostanie również Agencja Wspierania Eksportu. Kluczem do sukcesu ma być również informacja, która w

sposób szybki dojdzie do przedsiębiorcy i pozwoli mu zminimalizować ryzyko.  W działaniach

legislacyjnych zostanie przyjęta w niedługim czasie regulacja dotycząca zamówień publicznych jednak

trzeba będzie poddać ją koniecznym zmianom, które mają być nacelowane na wzmocnienie pozycji

wykonawców. 

 

Wicepremier zapowiedział, że w chwili obecnej trwa konsolidowanie ministerstwa i łącznie różnych

komórek organizacyjnych, w które będą pracowali najlepsi specjaliści administracji rządowej. 

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

 1 / 1

Phoca PDF

http://www.tcpdf.org
http://www.phoca.cz/phocapdf

